
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 
 

Z á p i s n i c a 

 
napísaná na zasadnutí Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

konanom dňa 9. januára 2020 
 
 
Počet členov rady: 7 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Neprítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
R o k o v a n i e : 
 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap zvolala predsedníčka 
rady. Program rokovania bol schválený nasledovne: 
 
1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka oficiálne otvorila zasadnutie a privítala účastníkov na stretnutí redakčnej 
rady. 
 
 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Predsedníčka po privítaní prítomných informovala, že aktuálne sa bude vydávať dvojčíslo 
december-január. Na titulnú stranu navrhla rozhovor a primátorom o bilancii uplynulého roka, čo 
členovia rady odsúhlasili. Navrhla témy do spravodajstva, kde bude čitateľov informovať už 
tradične o novom rozpočte, pridelených dotáciách a spomenúť treba aj blížiace sa voľby. 
Redaktorka Cíferová navrhla zaradiť informáciu o premávajúcom skibuse a do rubriky 
o poslancoch Ladislava Flachbarta. Za tému v rubrike Váš názor nás zaujíma zvolili rozvoj mesta 
počas roka. Odsúhlasili celostránkové texty o bilancii roka v kultúrnych inštitúciách mesta. Jednu 
stranu venujú plagátu o prebiehajúcom hlasovaní za ihrisko Žihadielko. 

 
K bodu č. 3) Diskusia 
 

V diskusii neboli žiadne ďalšie príspevky zo strany členov.   
 
 

K bodu č. 4) Záver 



 
 Po vyčerpaní bodov rokovania predsedníčka poďakovala všetkým za účasť a ukončila 
rokovanie. 
 
 
Predsedníčka RR: Bc. Klaudia Mikuš Kovácsová  .................................................... 
 
 
Overovateľ: Andrea Illés Kósik   ............................................................ 
 
 
Zapísala: Bc. Klaudia Mikuš Kovácsová   
 


